
  

                                                   П Р О Т О К О Л 

 

 21.08.2015                                     м.Черкаси                                                    № 35   

                             

        засідання постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки, культури, 

                          духовності, молодіжної політики та спорту 

 

Всього членів комісії –11 

 

Присутні члени комісії:  Лега Ю.Г., Руснак Т.Г., Величко Л.Г., Касян В.П., 

Костогриз І.І., Мартинова О.М., Муляров Є.А.  

Відсутні: Гнідая С.А., Олійник О.В., Хижняк В.М., Бієвець Ю.В. 

 

 

Голова комісії -  Лега Ю.Г. 

Секретар -  Руснак Т.Г. 

 

Запрошені: 

 

Данилевський Валерій Вікторович – директор Департаменту освіти і науки 

облдержадміністрації; 

Зеленський Максим Вікторович – начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації. 

Костюченко Євген Миколайович – начальник відділу фінансів бюджетної 

сфери Департаменту фінансів  облдержадміністрації; 

У роботі  комісії взяла участь Коваленко Валентина Михайлівна – голова 

обласної ради. 

                                                      

                                             ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

                                       

1.Про внесення змін до рішення обласної ради від 21.01.2015 №31-1/VІ «Про 

обласний бюджет на 2015 рік». 

 

Костюченко Євген Миколайович                      -начальник відділу фінансів 

                                                                            бюджетної сфери Департаменту 

                                                                            фінансів облдержадміністрації 

 

2.Про внесення змін до обласної програми підвищення якості шкільної  

природничо-математичної освіти на період до 2015 року. 

 

Данилевський Валерій Вікторович                  -директор Департаменту освіти 

                                                                            і науки облдержадміністрації 



 

 

3.Про хід виконання рішення обласної ради від 16.10.2015 № 18-3VІ «Про 

затвердження обласної цільової програми протидії торгівлі людьми на період 

до 2015 року». 

 

Зеленський Максим Васильович                   -начальник управління у справах  

                                                                         сім’ї, молоді та спорту 

                                                                        облдержадміністрації 

 

4.Про лист начальника відділу правового забезпечення та кадрової роботи 

Праведника Олексія Петровича. 

 

 Лега Юрій Григорович                                 -голова постійної комісії з питань 

                                                                        освіти, науки, культури, духовності, 

                                                                        молодіжної політики та спорту 

5.Про лист директора Черкаського регіонального управління «Державна 

спеціалізована фінансова установа «Державний фонд сприяння молодіжному 

житловому будівництву» Паливоди О.В. 

 

Лега Юрій Григорович                                 -голова постійної комісії з питань 

                                                                        освіти, науки, культури, духовності, 

                                                                        молодіжної політики та спорту 

 

Різне. 

 

Про звіт про виконання обласної комплексної програми щодо медичного, 

соціального забезпечення, адаптації, психологічної реабілітації, професійної 

підготовки (перепідготовки) учасників антитерористичної операції на 2015-

2017 роки (для ознайомлення). 

 

Інформаційний звіт директора Черкаського регіонального управління 

«Державна спеціалізована фінансова установа «Державний фонд сприяння 

молодіжному житловому будівництву» за ІІ квартал 2015 року про 

використання коштів обласного бюджету на виконання програм, прийнятих 

обласною радою (для ознайомлення). 

 

1.СЛУХАЛИ: Костюченка Є.М. Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 21.01.2015 №31-1/VІ «Про обласний бюджет на 2015 рік». Доповідач 

прокоментував запропоновані  до проекту рішення зміни, зупинився детальніше  



на фінансуванні освіти, культури та спорту. відповів на запитання членів 

комісії. 

ВИСТУПИВ: Лега Ю.Г., який запропонував підтримати даний проект рішення і 

внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

21.01.2015 №31-1/VІ «Про обласний бюджет на 2015 рік» підтримати і внести 

на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 7; 

2Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

2.СЛУХАЛИ: Данилевського В.В. Про внесення змін до обласної програми 

підвищення якості шкільної  природничо-математичної освіти на період до 

2015 року. Доповідач зазначив, що суть змін полягає у внесенні змін до додатку 

(запропоновано нову редакцію додатка, тобто, у переліку загальноосвітніх 

навчальних закладів, для яких закуповуються набори LEGO у 2015 році, 

змінити одну школу на іншу). 

ВИСТУПИЛА: Мартинова О.М. Вона запропонувала підтримати даний проект 

рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до обласної програми 

підвищення якості шкільної  природничо-математичної освіти на період до 

2015 року» підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 7; 

2Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

3.СЛУХАЛИ: Зеленського М.В. Про хід виконання рішення обласної ради від 

16.10.2015 № 18-3VІ «Про затвердження обласної цільової програми протидії 

торгівлі людьми на період до 2015 року». Доповідач зазначив, що в області дії 

рада облдержадміністрації з питань сім’ї, гендерної рівності, демографічного 

розвитку та протидії торгівлі людьми. Засідання Ради відбуваються що півроку 

або в разі необхідності. Управлінням у справах сім’ї, молоді та спорту 

проведено перевірку структурного підрозділу з питань сім’ї Смілянської 

райдержадміністрації щодо здійснення заходів у сфері протидії торгівлі людьми 

та надано медичну допомогу. Міськими та районними центрами соціальних 

служб для сім’ї, дітей та молоді розповсюджено 875 примірників соціальної 

рекламної продукції у вигляді плакатів, буклетів та листівок з метою 



профілактики та запобігання торгівлі людьми. Головним та територіальними  

управліннями юстиції розроблено та розповсюджено 13 інформаційно-

роз’яснювальних матеріалів. Питання протидії торгівлі людьми та насильства в 

сім’ї розглядаються у загальноосвітніх навчальних закладах на зборах 

учнівських колективів, на батьківських зборах. У 2015 році громадян іноземних 

держав, осіб без громадянства, у тому числі тих, що звернулися до державних 

органів з метою отримання статусу біженців, на території області не 

зареєстровано. 

ВИСТУПИЛА: Величко Л.Г. Вона запропонувала інформацію взяти до відома і 

продовжити контроль за виконанням рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 

16.10.2015 № 18-3VІ «Про затвердження обласної цільової програми протидії 

торгівлі людьми на період до 2015 року» взяти до відома і продовжити 

контроль за його виконанням. 

Голосування: 

«За» - 7; 

2Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

4.СЛУХАЛИ:  Легу Ю.Г. Про лист начальника відділу правового забезпечення 

та кадрової роботи Праведника Олексія Петровича. Юрій Григорович зачитав  

лист, в якому начальник відділу правового забезпечення та кадрової роботи 

обласної ради прокоментував питання правомірності припинення дії та зняття з 

контролю рішень обласної ради, а саме,  відповідно до закону «…вирішення 

питання щодо припинення строку дії рішення ради належить виключно до 

компетенції обласної ради за висновком профільної комісії». 

ВИСТУПИВ: Касян В.П., який підсумував думку членів комісії, що проект 

рішення щодо закриття чи припинення дії певної програми (рішення обласної 

ради) доцільно готувати профільному департаменту разом з підготовкою 

інформації про стан виконання програми. 

Пропозиція підтримана одноголосно. 

 

5.СЛУХАЛИ: Легу Ю.Г. Про лист директора Черкаського регіонального 

управління «Державна спеціалізована фінансова установа «Державний фонд 

сприяння молодіжному житловому будівництву» Паливоди О.В. Голова комісії 

зачитав лист, в якому директор Державної спеціалізованої установи 

«Державний фонд сприяння молодіжному житловому будівництву» звернувся 

до комісії за підтримкою щодо прохання внести зміни до п.25 Додатку 2 

Методики розрахунку орендної плати за оренду майна обласної комунальної 

власності та пропозиції її розподілу, затвердженої рішенням Черкаської 



обласної ради від 06.04.2012 № 14-5/VІ, доповнивши його підпунктом 

четвертим такого змісту: «…державні фонди, що частково фінансуються за 

рахунок державного та місцевого бюджетів». 

ВИСТУПИЛА: Мартинова О.М. Вона запропонувала підтримати дане 

прохання, оскільки рішення такі готує управління майном обласної 

комунальної власності а приймає обласна рада.  

ВИРІШИЛИ: лист директора Державної спеціалізованої установи «Державний 

фонд сприяння молодіжному житловому будівництву» щодо прохання внести 

зміни до п.25 Додатку 2 Методики розрахунку орендної плати за оренду майна 

обласної комунальної власності та пропозиції її розподілу, затвердженої 

рішенням Черкаської обласної ради від 06.04.2012 № 14-5/VІ, доповнивши його 

підпунктом четвертим такого змісту: «…державні фонди, що частково 

фінансуються за рахунок державного та місцевого бюджетів» підтримати і 

внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 7; 

2Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

 

Різне. 

 

Голова комісії ознайомила присутніх із звітом про виконання обласної 

комплексної програми щодо медичного, соціального забезпечення, адаптації, 

психологічної реабілітації, професійної підготовки (перепідготовки) учасників 

антитерористичної операції на 2015-2017 роки; також зазначила, що надійшов  

інформаційний звіт директора Черкаського регіонального управління 

«Державна спеціалізована фінансова установа «Державний фонд сприяння 

молодіжному житловому будівництву» за ІІ квартал 2015 року про 

використання коштів обласного бюджету на виконання програм, прийнятих 

обласною радою. 

 

Голова комісії                                                                                        Ю.Г. Лега 

 

Секретар комісії                                                                                  Т.Г. Руснак 

 

 

 

                                                                


